

Ref: QGTC / 20000281/2024

Date: 6 August 2024

Dear Mr. Nasser Abdullah Al-Abdulghani

Director of Operations & Control

Qatar Exchange

Greetings,

السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني المحترم

مدير ادارة عمليات السوق والمراقبة

بورصة - قطر

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Nakilat's Financial Statements**  
**Results for the Six-month Period Ended**  
**30/06/2024**

**الموضوع: البيانات المالية لشركة "ناقلات" عن فترة**

**الستة أشهر المنتهية في 2024/06/30**

Please find attached Nakilat's Financial statements as of 30/06/2024 (English/Arabic) detailed as follow:

نرفق لكم البيانات المالية لشركة ناقلات كما في 2024/06/30م (عربي/إنجليزي) مفصلة كما يلي:

1. Interim Condensed Consolidated Financial Statements
2. Press Release of the Company's Financial results
3. Disclosure Form (Issued by QSE)
4. Disclosure of Initial Data Model (Issued by QFMA)
5. Nakilat's Investor's Call invitation

1. البيانات المالية المرحلية المختصرة الموحدة

2. البيان الصحفي للشركة عن النتائج المالية

3. نموذج الإفصاح (المصدر من قبل بورصة قطر)

4. نموذج الإفصاح عن البيانات المبدئية (المصدر من قبل هيئة قطر للأسواق المالية)

5. دعوة ناقلات لمؤتمر المستثمرين عبر الهاتف

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

**Fotios Zeritis**  
Head of Investor Relations  
& ESG Reporting



**فوتس زيريتس**  
رئيس علاقات المستثمرين  
وتقارير الحوكمة البيئية والاجتماعية  
وحوكمة الشركات





## ناقلات تحقق صافي ربح بقيمة 829 مليون ريال قطري عن النصف الأول من عام 2024

**الدوحة، قطر – 6 أغسطس 2024:** أعلنت شركة قطر لنقل الغاز المحدودة ش.م.ع.ق. (ناقلات)، وشركاتها التابعة المجموعة عن نتائجها المالية للنصف الأول من العام المنتهي في 30 يونيو 2024، حيث حققت الشركة صافي ربح بلغ 829 مليون ريال قطري عن النصف الأول من العام المنتهي في 30 يونيو 2024، مقارنة مع 775 مليون ريال قطري عن الفترة نفسها من العام 2023، بنسبة زيادة قدرها 7%، ويسلط هذا الأداء المالي القوي الضوء على مرونة ناقلات وقدراتها الإستراتيجية في التعامل مع المشهد الاقتصادي الديناميكي.

ويسر مجلس الإدارة دعوة جميع المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية المزمع انعقاده يوم الأربعاء الموافق 28 أغسطس 2024، للنظر في مقترحات مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية مرحلية عن الفترة المنتهية في 2024/06/30 بنسبة (7%) من رأس المال، بما يعادل 0.07 ريال قطري لكل سهم، والمصادقة على تعديل النظام الأساسي للشركة. ويكون إستحقاق هذه الأرباح المرحلية للمساهم الذي يمتلك أسهماً بنهاية جلسة تداول يوم إنعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية التي تُقر هذا التوزيع.

### وفيما يلي أبرز النتائج المالية للنصف الأول من عام 2024:

- حققت الشركة صافي ربح بلغ 829 مليون ريال قطري، وهو ما يعكس زيادة بنسبة 7%.
- بلغ إجمالي المصاريف التشغيلية 1,461 مليون ريال قطري، وهو ما يعكس انخفاضاً بنسبة 4%.

في عام 2024، حققت شركة ناقلات إنجازات بارزة في مشروع توسيع أسطولها. حيث وقعت ناقلات عقوداً لبناء ست سفن غاز متطورة، تشمل ناقلتين للغاز الطبيعي المسال وأربع ناقلات حديثة للغاز النفطي المسال/الأمونيا، كذلك أبرمت الشركة عقوداً طويلة الأجل مع قطر للطاقة لتأجير وتشغيل تسع سفن من طراز QC-Max للغاز الطبيعي المسال، كل منها بسعة 271 ألف متر مكعب، بالإضافة إلى 25 سفينة تقليدية للغاز الطبيعي المسال، كل منها بسعة 174 ألف متر مكعب سيتم بناء واستلام هذه السفن الجديدة حسب الجدول الزمني المعد لها خلال السنوات القادمة. تعكس هذه المبادرة التزام ناقلات بالتحديث والابتكار في خدمات النقل البحري، وتهدف إلى تلبية الطلب المتزايد في قطاع شحن الطاقة العالمي. عند اكتمال بناء هذه السفن سيصل عدد سفن ناقلات إلى 114 سفينة، مما يعزز مكانتها في الريادة العالمية في مجال نقل الطاقة النظيفة.

علق المهندس عبدالله فضاله السليطي، الرئيس التنفيذي لشركة ناقلات، على النتائج المالية للمجموعة قائلاً: " نواصل التزامنا ببناء مستقبل يتسم بالاستدامة وتوفير حلول نقل الطاقة الآمنة والموثوقة، حيث من المتوقع زيادة الطلب على سوق نقل الغاز الطبيعي المسال في جميع أنحاء العالم، ويُعد عام 2024 عامًا مميزًا في مشاريع التوسعة لشركة ناقلات، وتعد نتائجنا المالية الأخيرة، مع زيادة صافي الربح بنسبة 7%، شهادة على تميز الشركة التشغيلي على مدار عقدين من الزمان في الخدمات البحرية".

تم تصنيف الشركة مجدداً ضمن أفضل 100 شركة مدرجة في الشرق الأوسط لعام 2024. لا يُشيد هذا التكريم بأدائها الاستثنائي فحسب، بل يعزز أيضاً مكانتها بين نخبة الشركات التي تشكل المشهد الاقتصادي في المنطقة، ويتجلى التزام الشركة بالسلامة والاستدامة في التكريم الذي حصلت عليه من مجلس السلامة البريطاني، والذي منحها تصنيفاً من فئة خمس نجوم في تدقيق الصحة والسلامة المهنية للمرة السابعة على التوالي، وفي تدقيق الاستدامة البيئية للمرة الثانية على التوالي.

وتماشياً مع التزام شركة ناقلات بتطبيق أفضل الممارسات في علاقات المستثمرين واستراتيجيتها المتبعة في إشراك المساهمين والمستثمرين، سوف تعقد الشركة اجتماع علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية عن النصف الأول من العام 2024، وذلك يوم الأربعاء الموافق 7 أغسطس 2024 في تمام الساعة 01:30 ظهرًا بتوقيت الدوحة. وسوف يكون العرض التقديمي الخاص بهذا الاجتماع متاحاً على الموقع الإلكتروني للشركة قبل انعقاده. لمزيد من المعلومات عن تفاصيل الاتصال للمشاركة في الاجتماع الهاتفي، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة: [www.nakilat.com](http://www.nakilat.com).

-انتهى-



## **Nakilat achieves QAR 829 million net profit for the first half of 2024**

**Doha, Qatar – 6 August 2024:** Qatar Gas Transportation Company Q.P.S.C. (Nakilat) and its Group subsidiaries announced their financial results for the first half of the year ended 30 June 2024, with a net profit of QAR 829 million for the first half of the year ended 30 June 2024, compared to QAR 775 million for the corresponding period in 2023, an increase of 7%. This robust financial performance highlights Nakilat's resilience and its strategic capabilities in dealing with the dynamic economic landscape.

The Board of Directors is pleased to invite all shareholders to attend the Extraordinary General Assembly meeting scheduled for Wednesday, 28 August 2024, to review the Board's proposals regarding the distribution of interim cash dividends for the period ending on 30 June, 2024, at a rate of (7%) of the capital, equivalent to 0.07 Qatari Riyal per share, and to approve the amendment of the company's Articles of Association. The interim dividends will be granted to shareholders who own shares at the end of the trading session on the day of the Extraordinary General Assembly meeting that approves this distribution.

### **The following highlights the most prominent financial results from the first half of 2024:**

- Achieved a net profit of QAR 829 million, reflecting an increase of 7%.
- Incurred total expenses of QAR 1,461 million, reflecting a decrease of 4%.

In 2024, Nakilat achieved significant milestones in its fleet expansion project. The Company signed contracts to build six advanced gas carriers, including two LNG carriers and four modern LPG/Ammonia carriers. Nakilat also entered long-term contracts with QatarEnergy to charter and operate nine QC-Max LNG carriers, each with a capacity of 271,000 cubic meters, in addition to 25 conventional LNG carriers, each with a capacity of 174,000 cubic meters. These new vessels will be constructed and delivered according to the scheduled timeline over the coming years. This initiative reflects Nakilat's commitment to modernization and innovation in maritime transport services, aiming to meet the growing demand in the global energy shipping sector. Upon completion of these vessels, Nakilat's fleet will reach a total of 114 ships, reinforcing its global leadership in the clean energy transport sector.

Eng. Abdullah Al-Sulaiti, Nakilat's Chief Executive Officer, commented on the group's financial results, stating: "We remain committed to building a future with sustainable approaches and providing secure and reliable energy transportation solutions as demand for the LNG transportation market is expected to increase worldwide. 2024 is a milestone year for Nakilat's expansion projects, and our latest financial results, with an increase in net profit by 7%, is a testament to the company's two decades of global operational excellence in maritime services."

The company has once again been recognized among the Top 100 Listed Companies in the Middle East for 2024. This honor not only acknowledges its exceptional performance but also reinforces its position in the elite league of companies shaping the economic landscape of the region. The company's commitment to safety and sustainability is underscored by the accolade it received from the British Safety Council, which awarded a five-star rating in the Occupational Health and Safety Audit for the seventh consecutive time, and in the Environmental Sustainability Audit for the second consecutive time.



In line with commitment to providing the best practices in investor relations and its strategy to engage shareholders and investors, the Company will hold an investor relations conference call to discuss the financial results for the first half of 2024 on Wednesday, 7 August 2024, at 13:30 hours (Doha Time). The conference presentation will be published on the Company's website prior to the conference call. For further information on Nakilat's conference call dial-in details, please visit the company's website [www.nakilat.com](http://www.nakilat.com).

**-Ends-**

### نموذج الإفصاح:

شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ع.ق تفصح عن بياناتها المالية للنصف الأول من عام 2024

أفصحت شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ع.ق عن بياناتها المالية للفترة المنتهية في 2024/06/30، حيث بلغ صافي الربح 829.1 مليون ريال قطري مقابل صافي الربح 774.4 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.15 ريال قطري للفترة المالية المنتهية في 2024/06/30 مقابل العائد على السهم 0.14 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

### Disclosure Form:

**QATAR GAS TRANSPORT COMPANY LIMITED (NAKILAT) (QPSC) DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE 1st HALF OF 2024.**

**Qatar Gas Transport Company Limited (Nakilat) (QPSC) disclosed its financial statements for the period ended on 30.06.2024. The statements shows that the net profit is QR 829.1 million Compared to net profit amounting to QR 774.4 million For the same period of the previous year.**

**Earnings per Share (EPS) amounted to QR 0.15 For the period ended on 30.06.2024 to EPS amounted to QR 0.14 for the same period of the previous year.**